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7.12.2020 on kuntaan saapunut Perussuomalaisten valtuustoryhmän 
valtuustoaloite liikenneturvallisuuden parantamiseksi Meritiellä. 
Aloitteessa todetaan, että vuosien saatossa Meritielle on rakennettu 
lisäkaistoja helpottamaan ruuhkia ja sujuvoittamaan liikennettä. Meritietä 
pitkin kohti kiertoliittymää saavuttaessa oikeanpuoleista kaistaa käytetään 
kuitenkin kiihdytys-/ohituskaistana Vihdintiellä saavuttaessa. 
Ohitustavoitteen vuoksi Meritiellä ennen kiertoliittymää olevasta 
suojatiestä ei välitetä ja monesti tulee tilanne jossa suojatien eteen 
pysähtynyt ajoneuvo ohitetaan toista kaistaan ajaen. Aloitteessa esitetään, 
että liikennettä on tarpeen kyseisessä kohdassa turvallisuussyistä 
rauhoittaa hidastekorotuksella.  
 

Valmistelija Laura Kilpeläinen, etunimi.sukunimi(at)vihti.fi, p.044 467 5444 
 
Esittelijä Tekninen johtaja 

 
Ehdotus Kaavoitus ja tekninen lautakunta päätää antaa valtuustoaloitteeseen 

seuraavan vastauksen ja toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi:  
  
 Meritie on Nummelan taajaman tärkein yhteys radan yli. Ajoneuvo 

liikenteen määrä Meritiellä on niin merkittävä, että vuonna 2017 
toteutettiin Meritien pohjoinen lisäkaista. Meritien eteläinen lisäkaista 
toteutettiin vuonna 2018. Hanko-Hyvinkää radan sähköistyssuunnittelun 
yhteydessä aloitettiin laatimaan suunnitelmaa uudesta Meritien sillasta. 
Nykyisen sillan korvaavassa ratkaisussa myös Pisteen kiertoliittymän 
järjestelyt tulevat muuttumaan ja kevyen liikenteen turvallisuusongelmat 
poistuvat.  
 

Päätös   Ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.


